
Rada Miejska Śmigla 
Radni-Sesja 

Protokół nr 43 

XLIII Posiedzenie w dniu 27 stycznia 2022 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:09 tego samego 

dnia. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Arleta Adamczak 

2. Włodzimierz Drótkowski 

3. Sławomir Grzelczyk 

4. Anna Jaworska 

5. Gabriela Kasperska 

6. Wiesław Kasperski 

7. Rafał Klem 

8. Krzysztof Łączny 

9. Piotr Majer 

10. Mirosław Józef Pawlak 

11. Michał Skrzypczak 

12. Alfred Splisteser 

13. Danuta Strzelczyk 

14. Sławomir Jan Szudra 

15. Beata Żyto 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Wiesław Kasperski otworzył posiedzenie. Powitał zebranych. 

Poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana zgodnie z wymogiem ustawowym.       

W sesji uczestniczyło 14 radnych – Rada jest władna w podejmowaniu uchwał. Radny 

nieobecny na posiedzeniu usprawiedliwiał powody swojej nieobecności. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne: 

OBECNY (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNY (1) 

Piotr Majer 



 

 

2. Przedstawienie porządku sesji. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek sesji został przesłany do radnych w stosownym 

terminie w związku z powyższym nie ma obowiązku odczynia. Uwag do porządku sesji                        

nie było. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zapoznał się z treścią protokołu z XLII sesji Rady 

Miejskiej Śmigla i wiernie odzwierciedla przebieg sesji. Protokół jest do wglądu w Biurze 

Rady. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Wiesław Kasperski odczytał informację z działalności w okresie między 

sesjami. Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań nie było. 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Śmigla z wykonania uchwał Rady Miejskiej Śmigla. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Pytań nie było. 

 

6. Informacja o działalności Burmistrza Śmigla w okresie między sesjami. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Pytań nie było. 

 

7. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

 

Nie było. 

 

8. Sprawozdania z prac Komisji Rady Miejskiej Śmigla za IV kwartał 2021 r.: 

 

1) Rewizyjnej, 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Anna Jaworska – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 



Pytań nie było. 

 

2) Skarg, Wniosków i Petycji, 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Michał Skrzypczak – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Pytań nie było. 

 

3) Finansowo-Gospodarczej, 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Arleta Adamczak – Puk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pytań nie było. 

 

4) Spraw Społecznych, 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta Strzelczyk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Pytań nie było. 

 

5) Planowania i Rozwoju, 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Sławomir Grzelczyk – sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Pytań nie było. 

 

6) Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Alfred Splisteser – sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu. 

Pytań nie było. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2022, 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Mituła. Zachodzą zmiany po stronie dochodów, wydatków 

i przychodów. Po stronie dochodów -  dokonuje się następujących zmian: 

a) Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne – zmniejszenie o kwotę 76.555,20 w związku 

z rezygnacją z realizacji zadań majątkowych dofinansowanych z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Wniosek o dofinansowanie zadań zostanie złożony ponownie wraz 

z aktualnym kosztorysem tych zadań. 

b) Rozdział 90026 Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami – zwiększenie 

o 129.805,00 zł w związku z przyznaniem dofinansowania przez NFOŚiGW na realizację 

zadania „Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań 

po balotach i typu Big Bag”. 

Wydatki – dokonuje się następujących zmian: 

a) Rozdział 60016 Drogi publiczne gminne: 

-przesunięcie pomiędzy działami i paragrafami kwoty 22.246,20 zł, 

-zwiększenie wartości zadania majątkowego „Utwardzenie ul. Bruszczewskiej w Koszanowie 

- etap IV - zadanie współfinansowane ze środków funduszu sołeckiego wsi Koszanowo - 

42.353,31” o kwotę  31.000,00 zł; 

-rezygnacja z realizacji zadań majątkowych: „Wykonanie bezpiecznego przejścia na                            

ul. Leszczyńskiej w Śmiglu” oraz „Wykonanie bezpiecznego przejścia na ul. Bohaterów 

w Śmiglu”. Gmina Śmigiel złoży ponownie wniosek o dofinansowanie w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg na podstawie zaktualizowanego kosztorysu powyższych zadań. 



b) Rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) – przesunięcie pomiędzy 

paragrafami w związku z planowanymi szkoleniami dla pracowników Urzędu. 

c) Dział 801 Oświata i wychowanie: 

-przesunięcia pomiędzy rozdziałami i paragrafami na wniosek dyrektorów jednostek 

oświatowych; 

-wprowadzenie niewykorzystanych w latach poprzednich środków na realizację programu 

ERASMUS + „Praca to sukces, a czas to pieniądz – czyli powrót do korzeni” – kwota 

75.349,90 zł 

-wprowadzenie do planów finansowych jednostek oświatowych niewykorzystanych w 2021 

roku środków otrzymanych na realizację programu Laboratoria Przyszłości, utworzenie 

następujących zadań: 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Zespół Szkół 

w Czaczu – kwota 13.620,70 zł; 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Zespół Szkół 

w Starym Bojanowie – kwota 11.992,80 zł; 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Starej Przysiece Drugiej – kwota 10.839,80 zł; 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Starej Przysiece Drugiej - Szkoła Filialna w Wonieściu 

– kwota 11.964,84 zł; 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Por. Stefana Rysmanna w Bronikowie – kwota 17.350,60 zł; 

·Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Konstytucji 3 Maja w Śmiglu – 93.362,13 zł. Jednostki mają czas, aby 

wykorzystać środki do końca sierpnia 2022 roku. 

d) Rozdział 90003 Oczyszczanie miast i wsi oraz rozdział 90095 Pozostała działalność – 

przesunięcie pomiędzy rozdziałami kwoty 12.300,00 zł w związku z planowanym do 

wykonania w 2022 roku planem gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Śmigiel. 

e) Rozdział 90026 Pozostałe zadania związane z gospodarką odpadami – zwiększenie 

wydatków o kwotę 140.190,00 zł w związku z realizacją zadania Usuwanie odpadów z folii 

rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po balotach i typu Big Bag” – 

dofinansowanie NFOŚGW to kwota 129.805,00 zł; wkład własny stanowi podatek VAT, który 

jest wydatkiem niekwalifikowalnym. 

f) Rozdział 92109 Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby – przesunięcie kwoty 12.115,00 zł 

pomiędzy paragrafami i utworzenie zadania majątkowego „Montaż klimatyzacji w świetlicy 

wiejskiej w Przysiece Polskiej” – realizowanego w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa 

Przysieka Polska. 

g) Rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej – wprowadzenie do planu finansowego 

zadania „Modernizacja basenu kąpielowego w Śmiglu - etap I” w kwocie 90.000,00 zł, które 

nie zostało wykonane w 2021 roku. Zadanie było realizowane w 2020 i 2021 roku. W 2021 

roku wykonawca nie wywiązał się z umowy i nie zawarto aneksu do umowy. Zadanie będzie 

kontynuowane w 2022 roku, natomiast wykonawcy zostaną naliczone kary umowne                              

za opóźnienie.  

3.Przychody: 

a) Paragraf 905 Przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi 

w odrębnych ustawach – zwiększenie o kwotę 459.136,78 zł, w tym: 

-zwiększenie o kwotę 159.130,87 – niewykorzystane w 2021 roku środki na realizację 

programu Laboratoria przyszłości finansowanego z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19; 



-zwiększenie o kwotę 300.000,00 zł  - wprowadzenie części środków otrzymanych przez 

Gminę Śmigiel w 2021 roku w postaci nagrody w konkursie „Rosnąca odporność” na realizację 

zadania „Montaż windy w budynku Przychodni Lekarza Rodzinnego w Śmiglu przy                             

ul. Skarzyńskiego 6” – środki pochodzą z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19; 

-zwiększenie o kwotę 5,91 zł – odsetki od środków otrzymanych w 2020 roku z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 – Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych – środki zostaną 

przeznaczone na realizację zadania „Budowa budynku szatni sportowej wraz z częścią 

magazynową i rekreacyjną dla OSP Wonieść” (zmniejszenie wkładu własnego). 

b) Paragraf 906 Przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia 

środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub 

zadania finansowanego z udziałem tych środków- zwiększenie o kwotę 75.349,90 zł jako 

niewykorzystane środki otrzymane na realizację programu ERASMUS + „Praca to sukces, 

a czas to pieniądz – czyli powrót do korzeni”. 

c) Paragraf 950 Wolne środki, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy : 

-zwiększenie o kwotę 90.000,00 zł w związku z realizacją zadania „Modernizacja basenu 

kąpielowego w Śmiglu - etap I” w 2022 roku; zadanie, pomimo umowy nie zostało zakończone 

w 2021 roku; 

-zmniejszenie o kwotę 5,91 w związku z wprowadzeniem przychodów w paragrafie 905. 

d) Paragraf 952 Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym – 

zmniejszenie  o kwotę 300.000,00 zł, w związku z wprowadzeniem przychodów w paragrafie 

w treści uchwały zostają wprowadzone zapisy związane z wprowadzeniem różnego rodzaju 

środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid po stronie przychodów, które wykazane są 

również w odrębnym załączniku.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Radny Grzelczyk dodał dla sprostowania, że padła kwota i zadanie dotyczące remontu basenu 

w Śmiglu, jednak w tym etapie chodzi jedynie o przygotowanie dokumentacji pod 

modernizację basenu. Ponieważ bez dokumentacji nie można ubiegać się o środki zewnętrzne, 

a tylko pod takim warunkiem Gmina przystąpi do realizacji tego zadania, ponieważ bez 

wsparcia zewnętrznego Gminy nie stać na realizację tak dużego projektu.  

Skarbnik Ewa Mituła potwierdziła słowa radnego, że w tym zadaniu chodzi jedynie                         

o opracowanie dokumentacji. Dokumentacja ta niezbędna jest do pozyskania środków 

zewnętrznych, gdyż kosztorys na realizację basenu jest ogromny. Bez pomocy zewnętrznej nie 

będzie można przystąpić do realizacji zadania. Jeżeli chodzi o samą umowę, Gmina nie 

podpisała aneksu stąd, wykonawca przedłużył termin wykonania umowy, dlatego zostanie 

nałożona kara umowna.   

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Śmigiel na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/356/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11. 



 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2022-2033, 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Śmigla Ewa Mituła. Zmiany po stronie przychodów     

w budżecie generują konieczność zmian także w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Dodano 

następujące przedsięwzięcia: 

1) Erasmus + "Praca to sukces, a czas to pieniądz" - kształcenie dzieci i młodzieży; 

2) Modernizacja basenu kąpielowego w Śmiglu - etap I; 

3) Opracowanie dokumentu "Plan gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Śmigiel - aktualizacja 

na lata 2021-2024"; 

4) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Starej Przysiece Drugiej; 

5) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Arkadego Fiedlera w Starej Przysiece Drugiej - Szkoła Filialna w Wonieściu; 

6) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Konstytucji 3 Maja w Śmiglu; 

7) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Szkoła 

Podstawowa im. Por. Stefana Rysmanna w Bronikowie; 

8) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Zespół Szkół 

w Czaczu; 

9) Rozwój infrastruktury szkolnej w ramach programu "Laboratoria przyszłości" - Zespół Szkół 

w Starym Bojanowie. 

Dokonano zmiany w zakresie przedsięwzięcia Utwardzenie ulicy Bruszczewskiej - zadanie 

realizowane z udziałem środków funduszu sołeckiego - Sołectwo Koszanowo - zwiększono 

limit wydatków w 2022 r. o 31 000,00 zł. Odpowiednio dostosowano nakłady oraz limit 

zobowiązań.  

Wycofano się z realizacji następujących przedsięwzięć: 

1) Wykonanie bezpiecznego przejścia na al. Bohaterów w Śmiglu; 

2) Wykonanie bezpiecznego przejścia na ul. Leszczyńskiej w Śmiglu. 

Komisja Finansowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Śmigiel na lata 2022-2033.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/357/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 12. 

 

 

 

 

 



 

3) wysokości diet dla Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli, 

Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz Śmigla Marcin Jurga. Projekt dotyczący zmiany 

wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli, omawiany był na komisjach. 

Jest to wzrost diet o 20 % w stosunku do tego co było obecnie. Projekt uchwały został 

uzupełniony o proporcjonalne naliczanie diety w stosunku do ilości nieobecności sołtysa lub 

przewodniczącego zarządu osiedla z powodu nieobecności lub niemożności sprawowania 

funkcji.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Pytań nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości diet dla Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/358/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13. 

 

4) nadania nazwy ulicy Świerkowej w Śmiglu, 

Projekt uchwały przedstawiła pracownik Urzędu Małgorzata Pelec. Konieczność nadania nazwy 

ulicy działce o nr geod. 1843/8, 956/3 oraz 956/4 w Śmiglu będącej drogą gminną 

spowodowana była wnioskiem o nadanie nazwy ulicy. Nadanie nazwy ulicy dla tego rejonu Śmigla jest 

niezbędne, ponieważ umożliwi ustalenie właściwej numeracji porządkowej dla przyległych do ulicy 

nieruchomości, na których aktualnie powstaje zabudowa mieszkaniowa. Wobec czego podjęcie uchwały 

w sprawie nadania nazwy ulicy Świerkowej w Śmiglu jest zasadne.                                                               

Komisja Planowania i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.   

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy Świerkowej w Śmiglu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/359/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 14. 

 



 

5) przyjęcia Programu Wspierania Rodzin z Gminy Śmigiel na lata 2022-2024, 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Barbara Kuderska. Program Wspierania Rodzin 

z Gminy Śmigiel na lata 2022-2024 został opracowany na podstawie analizy sytuacji rodzin                

z obszaru Gminy Śmigiel  mających trudności w sferze opiekuńczo wychowawczej. Program 

określa cele w ramach polityki społecznej z zakresie rodzin wymagających pomocy                                  

w wychowywaniu dzieci oraz sposobu i formy udzielania pomocy.  Założeniem programu jest 

praca na rzecz rodzin z szczególnym uwzględnieniem roli asystenta rodziny, poradnictwa 

specjalistycznego, pracy socjalnej grupowej oraz indywidualnej. Ponadto program zakłada 

udzielanie świadczeń socjalnych dla rodzin, zapewnienie organizacji czasu wolnego dzieciom 

w ramach świetlic środowiskowych oraz w ostateczności program zabezpiecza środki na 

utrzymanie dziecka poza rodziną biologiczną. Podstawowym złożeniem programu jest 

stwierdzenie, że rodzina jest najważniejszą wartością i wszystkie działania służb powinny być 

skierowane, aby wzmacniać oraz wspierać rodzinę. Program został przygotowany przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Śmiglu.  

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Wspierania Rodzin z Gminy Śmigiel na lata 2022-2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/360/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15. 

 

6) realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa”: - edycja 2022, 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik OPS Barbara Kuderska. Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Śmiglu rekomenduje przyjęcie programu „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022 w związku 

z zapytaniami mieszkańców o możliwość skorzystania z bezpłatnej pomocy. Program zakłada 

wsparcie osób ze znaczny stopniem niepełnosprawności lub ze stopniem tożsamym                                

ze znacznym stopniem niepełnosprawności, a także dzieci niepełnosprawnych. Pośrednio 

jednak wsparcie uzyskują opiekunowie tych osób, którzy zyskają czas, aby odpocząć, odzyskać 

siły, załatwić wszystkie niezbędne sprawy. Program zakłada świadczenie opieki dziennej                                  

i całodobowej. Osoba, która będzie korzystała z tego programu ma prawo do skorzystania                       

z 240 godzin nieodpłatnej opieki dziennej lub  14 dni pobytu w ośrodku całodobowym. Dążymy 

do tego by był to dom pomocy społecznej w Jargoniewicach, który także przystąpił do tego 

programu i już szykuje miejsca dla osób wymagających wsparcia. Program zakłada pomoc 10 

osobom w ramach opieki dziennej i 4 osobom w ramach opieki całodobowej. Opieka ta 

całkowicie jest refundowana z środków budżetu państwa. Po stronie gminy należy organizacja 

usług opiekuńczych i będą to pracownicy OPS. Całkowity koszt programu to niecałe 

130 000,00 zł. W projekcie uchwały znajdują się błędy pisarskie.  W tytule uchwały pojawiło 



się 2 razy słowo „w sprawie”, a w podstawie prawnej w metryczkach ustaw brakuje wyrażenia                             

„ze zmianami”.  

Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie po uwzględnieniu 

korekt omówionych przez Panią Kierownik. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w tytule uchwały oraz uzupełnienia w podstawie prawnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Radny Alfred Spilisteser poprosił o powtórzenie jakie orzeczenie o stopniu niepełnosprawności 

trzeba posiadać, aby skorzystać z tego programu. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że mogą korzystać osoby, które posiadają znaczny stopień 

niepełnosprawności bądź tożsamy ze znacznym stopniem niepełnosprawności. Na przykład 

pierwsza grupa inwalidztwa jest tożsama ze znacznym stopniem niepełnosprawności. Jeżeli 

okazałoby się, że liczba osób chcących wziąć udział w programie jest wyższa niż zakładana, 

wtedy jest dodatkowy dokument, który wypełnia lekarz i osoby w stanie najcięższym mają 

pierwszeństwo. Do 16 roku życia nie jest orzekany stopień niepełnosprawności, lecz tylko 

niepełnosprawność, wtedy pierwszeństwo mają osoby, które w jej opisie maja dodatkowe 

wymagania.   

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa”: - edycja 2022 ze zmianami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/361/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16. 

 

Dalsze prowadzenie sesji Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski powierzył                                             

I Wiceprzewodniczącemu Rady Panu Włodzimierzowi Drótkowskiemu. 

  



7) zgłoszenia sołectw Czacz i Sierpowo do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”, 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Tomaszewska pracownik Urzędu. Program 

Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+ jest to program wdrażany przez Samorząd Województwa 

Wielkopolskiego i ma on swój regulamin oraz swoje zasady określone uchwałą Samorządu. 

Każda z wiosek lub miast do 5000 mieszkańców jeśli wyrazi taką chęć może do programu 

przystąpić. Niedawno taką zgodę na podstawie zebrań wiejskich wyraziły wioski Czacz                           

i Sierpowo. Dopełniły wszystkich formalnych wniosków czyli powołały grupę odnowy  

miejscowości, przyjęły ją uchwałą zebrania wiejskiego, podjęły uchwałą zebrania wiejskiego 

decyzji o przystąpieniu do programu Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+. Program daje takim 

sołectwom możliwość skorzystania z wniosków grantowych, jak i systemów szkoleń i spotkań, 

wsparcia merytorycznego wdrażany przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego. 

Komisja planowania i Rozwoju zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Pani Monika Tomaszewska dodała, że programem tym łącznie objętych 11 sołectw. Aktualna 

lista sołectw przynależnych do programu jest na stronie internetowej Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego. 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectw Czacz i Sierpowo do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/362/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 17. 

 

8) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Czacz w gminie Śmigiel na lata 2021-2026, 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Tomaszewska pracownik Urzędu. Strategie są też 

elementem programu „Wielkopolska Odnowa Wsi”. Aby taka strategia była skuteczna i by 

sołectwa dostały dodatkowe punkty przy naborach grantowych musi ją przeprowadzić 

certyfikowany moderator, który został przeszkolony do tego przez Urząd Marszałkowski                        

w Poznaniu. Ta strategia oraz pozostałe trzy zostały przez moderatorów wykonane przy 

współudziale mieszkańców wioski. Robi się to zgodnie z procedurą przekazaną przez Urząd 

Marszałkowski. Moderatorzy byli zarówno na wizytach studyjnych jaki i dwudniowych 

szkoleniach. Następnie strategia ta została jeszcze raz przedstawiona tym, którzy uczestniczyli 

przy jej opracowaniu i urzędnikom z Urzędu Miejskiego w Śmiglu. Każdy z kierowników miał 

możliwość wniesienia własnych uwag do strategii. Kolejnym etapem było przyjęcie tej strategii 

przez zebranie wiejskie. Wcześniej Urząd Marszałkowski wymagał tylko by strategia była 

przyjęta  przez zebranie wiejskie, ale w roku 2020 zmieniły się zasady i aby taka strategia była 

skuteczna to w ciągu 2 lat od podjęcia powinna być ona przyjęta przez radę gmin. Sołectwo 

Czacz i pozostałe zrobiły to zgodnie z procedurą i dostarczyły uchwałę stąd też prośba                               

o przyjęcie tej strategii.  

Przewodniczący Komisji Planowania i Rozwoju dodał, że omawiając ten projekt na Komisji 

jak i pozostałe nie było możliwości wprowadzenia jakichkolwiek zmian, ponieważ zostało to 



przygotowane zgodnie z przepisami przez mieszkańców i moderatorów. Następnie                                       

do pracowników Gminy został dostarczony jeden egzemplarz strategii, a drugi znajduje się                  

w sołectwie. Zgłosił także, że to co zostało wygenerowane i wydrukowane na posiedzenie 

Komisji ostatnia strona nie zawierała podpisów grupy odnowy wsi i moderatorów. Dlatego 

został zgłoszony wniosek formalny z Komisji, aby o to co jest w oryginale uzupełnić kopię, 

która została wygenerowana. Po za tym Komisja Planowania i Rozwoju zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do projektu uchwały strony z podpisami przedstawicieli grupy odnowy wsi 

uczestniczących w przygotowaniu dokumentu oraz podpisu moderatorów odnowy wsi. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Czacz w gminie Śmigiel na lata 2021-2026 ze 

zmianami,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/363/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 18. 

 

9) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Nowa Wieś w gminie Śmigiel na lata 2021-2026, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Tomaszewska pracownik Urzędu. Sołecka strategia 

dotycząca Nowej Wsi podobnie jak poprzedzania została sporządzona we współpracy                              

z certyfikowanymi moderatorami z Urzędu Marszałkowskiego. W jej opracowaniu brali udział 

mieszkańcy Nowej Wsi i moderatorzy. Także trafiła pod obrady zebrania wiejskiego sołectwa 

Nowa Wieś. Nowa Wieś jest wioską, która już wcześniej tą strategię posiadała, ale w dużej 

mierze zrealizowała zamierzone w niej cele oraz minął okres, na który poprzednia strategia 

została przyjęta.  

Przewodniczący Komisji Planowania i Rozwoju powiedział, że sytuacja jest identyczna. Został 

także złożony wniosek formalny, w którym Komisja prosi o dołączenie do wygenerowanego 

projektu uchwały strony z podpisami grupy odnowy wsi i moderatorów.  



Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący zapytał ile musi być członków grupy odnowy wsi. 

Pracownik Pani Monika Tomaszewska odpowiedziała, że inną sprawą jest powołanie grupy 

odnowy wsi, a inną ilość osób, która uczestniczy w opracowaniu strategii. Aby Urząd 

Marszałkowski przyjął sołectwo to musi być co najmniej 5 osób w grupie odnowy 

miejscowości, ale niekoniecznie muszą być to osoby obecne przy opracowaniu strategii. 

Radny Grzelczyk potwierdził słowa Pani Moniki oraz dodał, że sama strategia zanim trafiła do 

Urzędu jest przyjęta w ramach zebrania wiejskiego. Dlatego nie ma takiej możliwości, aby                      

4 osoby wymyśliły dla siebie strategię i to przeszło.  

Więcej pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do projektu uchwały strony z podpisami przedstawicieli grupy odnowy wsi 

uczestniczących w przygotowaniu dokumentu oraz podpisu moderatorów odnowy wsi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Nowa Wieś w gminie Śmigiel na lata 2021-2026 ze  

zmianami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/364/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 19. 

 

10) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Poladowo w gminie Śmigiel na lata 2021-2026, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Tomaszewska pracownik Urzędu. Poladowo do 

programu „Wielkopolska Odnowa Wsi” przystąpiło 2 lata temu, a w tym roku opracowano 

strategię. Zgodnie z zasadami wyznaczonymi przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego. 

Odbyła się wizyta studyjna, szkolenia na podstawie, których wypracowano z moderatorami 

treść. Uchwała podlegała sprawdzeniu przez pracowników Urzędu oraz została przyjęta 

zebraniem wiejskim wsi Poladowo i trafiła pod obrady Rady. Projekt omawiany był ma 

posiedzeniu Komisji Planowania i Rozwoju.  



Przewodniczący Komisji poinformował, że do omawianego projektu uchwały tak jak                         

w poprzednich został załączony wniosek formalny o dołączenie strony z podpisami 

moderatorów. Opinia dotycząca samego projektu uchwały jest pozytywna.  

Pracownik Monika Tomaszewska zgłosiła, że była literówka w nazwisku, ponieważ była Pani 

Aleksandra Stan, a powinno być Aleksandra Stam. Błąd ten zostanie poprawiony. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że błąd ten został potraktowany jako błąd pisarski.  

Więcej zgłoszeń nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do projektu uchwały strony z podpisami przedstawicieli grupy odnowy wsi 

uczestniczących w przygotowaniu dokumentu oraz podpisu moderatorów odnowy wsi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Poladowo w gminie Śmigiel na lata 2021-2026 ze 

zmianami,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/365/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 20. 

 

11) przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Sierpowo w gminie Śmigiel na lata 2021-2026, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Monika Tomaszewska pracownik Urzędu. Sierpowo 

podobnie jak pozostałe wioski opracowały strategię rozwoju wsi przy pomocy moderatorów. 

Strategia została przyjęta na zebraniu wiejskim i tym samym trafiła po obrady Rady Miejskiej 

Śmigla.  

Komisja Planowania i Rozwoju złożyła wniosek formalny do projektu uchwały, taki sam jak 

do pozostałych, a sam projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do projektu uchwały strony z podpisami przedstawicieli grupy odnowy wsi 

uczestniczących w przygotowaniu dokumentu oraz podpisu moderatorów odnowy wsi.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Sierpowo w gminie Śmigiel na lata 2021-2026               

ze zmianami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/366/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 21. 

 

12) zmiany uchwały Nr II/9/2018 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący Rady Wiesław Kasperski przedstawił projekt uchwały. Była taka sytuacja,                

że nastąpiło wygaśnięcie mandatu radnego i zaistniała konieczność uzupełnienia składu 

Komisji Rewizyjnej. Radna Kasperska wyraziła wolę pracy w tej Komisji, a zgodnie z zapisem 

statutowym każdy z radnych ma obowiązek pracy w 3 komisjach. Przez pewien okres czasu 

radna pracowała w 4 komisjach. By dotrzymać formalności Pani Kasperska zrezygnowała                    

z pracy w Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. Złożyła stosowne 

oświadczenie. Dlatego została przygotowany omawiany projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowsksi odczytał projekt omawianej uchwały.  

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr II/9/2018 Rady Miejskiej Śmigla z dnia 30 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Rzemiosła i Ochrony Środowiska. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Arleta Adamczak, Włodzimierz Drótkowski, Sławomir Grzelczyk, Anna Jaworska, Gabriela 

Kasperska, Wiesław Kasperski, Rafał Klem, Krzysztof Łączny, Mirosław Józef Pawlak, Michał 

Skrzypczak, Alfred Splisteser, Danuta Strzelczyk, Sławomir Jan Szudra, Beata Żyto 



NIEOBECNI (1) 

Piotr Majer 

 

Uchwała nr XLIII/367/2022 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 22. 

 

Wiceprzewodniczący Włodzimierz Drótkowski oddał głos i prowadzenie sesji 

Przewodniczącemu Rady.  

 

10. Złożenie interpelacji i zapytań radnych. 

 

Brak. 

 

11. Informacja o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że najbliższe posiedzenia Komisji  odbędą się                       

w formie zdalnej w związku ze wzrostem zachorowani. 

Radny Grzelczyk poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji ustalone zostało, że warto 

byłoby spotykać się z Prezesem Zakładu Komunalnego w Śmiglu, w związku z inwestycją, 

która ma się rozpocząć realizować. Mowa o zmianie organizacji ruch w okolicy sklepu 

”Biedronka”, ulicy Ogrodowej w związku z budową ścieżki rowerowej na tym odcinku. 

Przewodniczący Komisji poprosił o pozostanie po sesji i ustalenie dogodnego terminu 

spotkania.  

Radny Splisteser zapytał Burmistrza Śmigla, czy wiadomo coś o dalszych losach turnieju 

bowling. 

Zastępca Burmistrza Marcin Jurga odpowiedział, że przełożony został na czas nieokreślony                 

z wiadomych względów. W najbliższych miesiącach się nie odbędzie, ale będzie to dobry czas 

na wiosnę. 

 

13. Zakończenie sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył posiedzenie. 

 

 

 

      

           Przewodniczący 

                                                                        Rady Miejskiej Śmigla 

/-/ Wiesław Kasperski  

 

Przygotował(a): Daniela Kiełczewska 

  


